
Protokół Nr 66/2021 
 
z posiedzenia Komisji  Rewizyjnej Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią odbytego w dniu 27 
kwietnia 2021 r. Obrady Komisji odbyły się   27.04.2021    w trybie zdalnym  pod 
przewodnictwem przewodniczącego Ryszarda Kubiaka. Posiedzenie rozpoczęto  o godz. 9.00, 
zakończono o godz.  11.15 
 
Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu wg listy obecności: 

1. Ryszard Kubiak 

2. Antoni Żygowski 

3. Zdzisław Sell 

Członkowie Komisji nieobecni usprawiedliwieni: 

1. -------------_------------------ 

2. -------------_--------------- 

3. -------------_-------------- 

Członkowie nieobecni nieusprawiedliwieni: 

1. --------------_--------------------- 

2. --------------_-------------------- 

3. --------------_---------------------- 

Spoza składu Komisji w posiedzeniu wzięli udział: (nazwisko, imię, stanowisko, kogo 

reprezentuje): 

 

1. Pełnomocnik Burmistrza ds. Profilaktyki i Przeciwdziałania Uzależnieniom- Piotr  

2. Skarbnik – Tomasz Angielczyk 

3.  Dyrektor WGKiOŚ – Anna Nowak  

4.  Dyrektor WRN – Angelika Szachta  

5. Dyrektor MGOPS- Ewa Tadrowska 

6. Dyrektor ZOOiR- Anna Biniakowska 

7. Kierownik ZID- Waldemar Nowak 

8. Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej – Rafał Leppert 

9. Główny Specjalista WI- Paweł Malagowski 

10. Radny Antoni Żygowski 

11. Z-ca Burmistrza Piotr Kalamon 

 

 
 



Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie quorum: 
Przewodniczący komisji stwierdził quorum-obecnych 3 radnych 
Otwarcia dokonał przewodniczący Ryszard Kubiak. 

Omawiane tematy posiedzenia: Materiały sesyjne. 

 

Skarbnik Tomasz Angielczyk przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżet na 

2021 rok. Po zmianach przychody wyniosą 164 426 939,52zł a wydatki 173 276 939,52zł. 

Deficyt wyniesie 8 850 000zł. Wzrosną wydatki o 100 tys. Zł na drogi po zimie, dołożymy 140 

tys. Zl do wymiany piców na paliwa stałe. Dołożymy 750 tys. Zł do zadania „budowy drogi 

Wzgórze Wodociągowe” w oczekiwaniu  na podpisanie umowy przez Wojewodę. 

 

Dyrektor WGKiOŚ – Anna Nowak przedstawiła „Regulamin dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków na terenie Miasta i Gminy Nakło. – bez uwag 

 

Dyrektor WRN – Angelika Szachta przedstawiła projekty uchwał w sprawie wyrażenia zgody 

na utworzenie Spółki Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa”KZN-Bydgoski” Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością, oraz w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego 

Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w nowo 

tworzonejSpółki SIM „KZN-Bydgoski”.- zadaniem spólki jest budowa mieszkań na wynajem dla 

osów mniej zamożnych. Miejscem budowy mogłyby być tereny gminne w Nakle, Paterku i 

Potulicach.- komisja nie wniosła uwag 

Kolejne projekty uchwał od pkt 4h do 4ii sprzedaż dzałek i dzierżawy gruntów gminnych – 

komisja nie wniosła uwag 

Komisja negatywnie zaopiniowała pisma inwestora i sklepu Dino odnośnie działek przy ulicy 

Szubińskiej w Paterku. Powodem takiej decyzji było poszukiwanie terenów gminnych pod 

budowę mieszkań w programie Społeczne Inicjatywy Mieszkańców. 

 

Dyr. MGOPS - EwaTadrowska omówiła projekty uchwał w sprawie: 

1. Określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego i deklaracji o 

dochodach gospodarstwa domowego 

2. Omówiono sprawozdanie z działalności MGOPS w Nakle za 2020 rok 

3. Omówiono „Ocenę zasobów pomocy społecznej” 

Komisja przyjęła bez uwag 

 



Dyrektor ZOOiR-  Anna Biniakowska omówiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia 

Gminy Nakło do projektu Innowacyjna Edukacja. Projekt wart 337 tys. Zł, z czego wkład 

gminy to 33 tys.705 zł wniesiony poprzez udostępnienie sal lekcyjnych. Ma na celu 

rozwijanie kluczowych kompetencji uczniów i kwalifikacji nauczycieli.- komisja nie miała 

uwag 

 

Kierownik ZID Nowak-przedstawił planowane warianty organizacji ruchu ustalającej 

jednokierunkowośc ciągu ulic Bydgoska-Dąbrowskiego i poprosił komisję o opinię.  

Komisja przychyla się do zmiany organizacji ruchu wnosząc poprawki.  

1. Od strony Paterka zabronić autobusom komunikacji zbiorowej wjazd na rynek. 

Powinny na Rondzie Poznańskim skręcić w prawo i kierować się w kierunku Ronda 

Potulickiego. 

2. Taxi, aby wjechać z postoju do miasta powinni skierować się w prawo do Ronda 

Poznańskiego a następnie wjechać w ulicę Długą. 

 

Kierownik RGP Rafał Leppert przedstawił wnioski mieszkańców o zmiany dotyczące warunków 

zabudowy z prośbą o ustosunkowanie się komisji. 

1. Wniosek  dotyczący zmiany zagospodarowania terenów położonych w granicach ulic: 

Karnowskiej, Lema i Wisławy Szymborskiej  komisja opiniuje pozytywnie. 

2. Wnioski dotyczące zmiany kolorystyki dachów komisja opiniuje negatywnie. 

 

3. Główny Specjalista WI- Paweł Malagowski  projekt uchwały w sprawie współdziałania 

z jednostkami samorządu terytorialnego tworzącymi Stowarzyszenie Metropolia 

Bydgoszcz na rzecz opracowania Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla 

Bydgoskiego Obszaru Funkcjonalnego. – komisja nie wniosła uwag 

 
Przewodniczący Komisji  Skarg, Wniosków i Petycji Antoni Żygowski:  Komisja po zapoznaniu 

się z Petycją w sprawie poparcia Rządu Tymczsowej Rady Stanu Narodu Polskiego 

Społecznego Komitetu Konstytucyjnego uznała, że nie ma podstaw prawnych do 

uwzględnienia petycji. 

 

 

 

Wnioski wysunięte przez Komisję: 

      
Opinie wydane przez Komisję:  



1. Komisja negatywnie zaopiniowała pisma inwestora i sklepu Dino odnośnie działek przy 

ulicy Szubińskiej w Paterku. Powodem takiej decyzji było poszukiwanie terenów 

gminnych pod budowę mieszkań w programie Społeczne Inicjatywy Mieszkańców. 

2. Komisja przychyla się do zmiany organizacji ruchu wnosząc poprawki.  

• Od strony Paterka zabronić autobusom komunikacji zbiorowej wjazd na rynek. 

Powinny na Rondzie Poznańskim skręcić w prawo i kierować się w kierunku 

Ronda Potulickiego. 

• Taxi, aby wjechać z postoju do miasta powinni skierować się w prawo do Ronda 

Poznańskiego a następnie wjechać w ulicę Długą. 

3. Wniosek  dotyczący zmiany zagospodarowania terenów położonych w granicach ulic: 

Karnowskiej, Lema i Wisławy Szymborskiej  komisja opiniuje pozytywnie. 

4. Wnioski dotyczące zmiany kolorystyki dachów komisja opiniuje negatywnie. 

5. Petycję w sprawie poparcia Rządu Tymczsowej Rady Stanu Narodu Polskiego 

Społecznego Komitetu Konstytucyjnego komisja uznała, że nie ma podstaw prawnych 

do jej uwzględnienia. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano (miejscowość i data) 

                                                                               Paterek 27.04.2021 r. 

 

Przewodniczący Komisji:  

     Ryszard Kubiak 

 

Protokolant: 

Zdzisław Sell 
 


